

8D5N

# MELBOURNE

Geelong | Great Ocean Road | Mornington Peninsula |  
Dandenong | Phillip Island | Melbourne

## 墨尔本

吉朗 | 大洋路 | 摩林顿半岛 | 丹德农 | 菲利普岛 | 墨尔本



AUMMELO8-001



### Great Ocean Road

The Great Ocean Road region hugs the contours of Victoria's rugged southwest coast and offers one of Australia's most spectacular coastal drives. Along the coast, enjoy the panoramic views across the rich and azure waters to the natural wonder of Victoria's most famous rock formations – 12 apostles.

### 大洋路

大洋路环绕着维多利亚州崎岖不平的西南海岸，是澳洲最壮观的沿海自驾游路线之一。沿着海岸线一路欣赏碧海蓝天以及最著名的岩层自然奇观 - 12门徒岩。

Validity: APR 2023 Onwards





## DAY 1 Depart from KLIA

## DAY 2 Arrival in Melbourne - 75km - Geelong - 41km - Great Ocean Road

- / Lunch / Dinner

### Werribee Open Range Zoo

Explore the renowned African-themed zoo, which is home to more than 45 species from Africa, Asia and Australia. Board on a safari bus across the open range savannah to spot rhinos, giraffes and zebras.

### Geelong Bollard Trail Walk

Enjoy lunch at Geelong Waterfront and stroll along the Geelong Bollard Trail Walk features 48 different sites and 103 bollards and meet the unique characters who played a part in Geelong's history, from the original Indigenous inhabitants to more contemporary characters.

## DAY 3 Great Ocean Road

Breakfast / Lunch / Dinner

### Great Ocean Road

The Great Ocean Road region hugs the contours of Victoria's rugged southwest coast and offers one of Australia's most spectacular coastal drives. Along the coast, enjoy the panoramic views across the rich and azure waters to the natural wonder of Victoria's most famous rock formations – **12 apostles**.

## DAY 4 Great Ocean Road - 60km - Mornington Peninsula - 101km - Melbourne

Breakfast / Lunch / Dinner

### Mornington Peninsula

Board on the Queenscliff Ferry to the beautiful blend of seaside charm and rich wine country – **Mornington Peninsula**, located southeast of Melbourne. Take the **Arthurs Seat Eagle** rising above 314m high to enjoy awe-inspiring views across Port Phillip Bay, towards the vibrant Melbourne city skyline and beyond.

In the afternoon, immerse yourself in **Peninsula Hot Springs**, the natural geothermal mineral springs waters that flow from 637 metres and the day spa facility. Awaken your senses, relax and reconnect as you explore the natural surroundings.

## DAY 5 Melbourne - 35km - Dandenong - 112km - Phillip Island - 142km - Melbourne

Breakfast / Lunch / Dinner

### Dandenong & Phillip Island Adventure

Drive along the Dandenong Range to Belgrave. Hop on the renowned **Puffing Billy Steam Train**, following it through lush ferns and towering timbers to Menzies Creek.

Complete this adventurous tour at the **Penguin Parade Plus platform** (Premium viewing area courtesy of **WEST**) to watch little penguins returning to their burrows in the sand dunes after dusk.

### Tesselaar Kabloom Festival (April only)

Tesselaar Flower Farm fields are overflowing with millions of colourful blooms every April. There will be wondrously wildflower meadows you can wander through and immerse yourself in the beauty of nature.

### Tesselaar Tulip Festival (mid of Sep – mid of Oct)

Every year in September and October, more than a million spring flowering buds are on show, including nearly a million tulips creating a stunning rainbow landscape in the sprawling Tesselaar Flower Farm. You will be amazed by how Aussie celebrate the origin of the tulip and Turkish culture.

## DAY 6 Melbourne

Breakfast / - / -

### Melbourne City Free at Leisure

There are just too many things to see and do in Melbourne. Today, you will decide how your day will be spent. If you prefer us to pre-book any activities on your behalf, please let us know before you depart.

## DAY 7 Melbourne/ Depart for home

Hotel Breakfast / Lunch / Dinner

### Melbourne Discovery

Roam around the artsy **Federation Square** and admire the architectural splendour of the **Flinders Station** before heading to the most photographed beach, **Brighton Beach**. Next, enter the **Melbourne Skydeck**, the highest observation deck in the southern hemisphere located at the heart of the city and offers a 360° bird's eye view of Melbourne.

Visit **South Melbourne Market** (open on Wednesday, Friday, Saturday and Sunday only) established in 1867 offering all types of fresh produce, gourmet delights, clothing and souvenirs. Transfer to the airport for a late evening flight back home after a toothsome dinner.

## DAY 8 Arrival Home

Arrive home with sweet memories.



## 第1天 从吉隆坡国际机场出发

## 第2天 抵达墨尔本 - 75公里 - 吉朗 - 41公里 - 大洋路

- / 午餐 / 晚餐

### 威勒比开放式动物园

探索著名的非洲主题动物园，这里拥有超过45种来自非洲、亚洲和澳洲的动物。搭坐园区游览巴士穿越开阔大草原，观赏犀牛、长颈鹿和斑马。

### 吉朗人形系船柱步道

在吉朗的海滨餐厅享用午餐后，沿着分布在48个不同地点和103个柱子的吉朗人形系船柱步道漫步。柱子上的人形都是吉朗小镇历史上重要的人物，从最初的土著居民到现代人物。

## 第3天 大洋路

早餐 / 午餐 / 晚餐

### 大洋路

大洋路环绕着维多利亚州崎岖不平的西南海岸，是澳洲最壮观的沿海自驾游路线之一。沿着海岸线一路欣赏碧海蓝天以及最著名的岩层自然景观 - 12门徒岩。

## 第4天 大洋路 - 60公里 - 摩林顿半岛 - 101公里 - 墨尔本

早餐 / 午餐 / 晚餐

### 摩林顿半岛

登上皇后崖渡轮前往位于墨尔本东南部，拥有美丽海岸线的葡萄酒之乡——摩林顿半岛。乘搭亚瑟王座鹰到达高314米处欣赏菲利普港湾的壮丽景色以及墨尔本城市的天际线甚至更远。

中午，沉浸在由从637米流出的天然地热矿泉水和水疗设施结合的半岛温泉中，在这大自然环绕的地方，放松身心，洗净心灵。

## 第5天 墨尔本 - 35公里 - 丹德农 - 112公里 - 菲利普岛 - 142公里 - 墨尔本

早餐 / 午餐 / 晚餐

### 丹德农和菲利普岛之冒险

沿着丹德农山脉驱车前往贝尔格雷夫，乘搭著名的普芬比利蒸汽小火车，穿过茂盛的蕨类植物丛林和高耸的大树直达孟席斯。

在企鹅归巢巡游队伍观景台（WEST安排最佳的观赏角度）观看大批可爱的企鹅在黄昏时分回到沙丘洞穴的情景。

### 特瑟拉尔秋季花卉节（仅限于四月）

每年四月，特瑟拉尔花田都会开满数百万朵五彩缤纷的花朵，漫步其中，感受它给你带来的美好吧！

### 特瑟拉尔郁金香节（九月中旬-十月中旬）

每年的九月和十月都会有超过100万多的春季花蕾绽放，其中包含了100万朵郁金香将广阔的特瑟拉尔农场变成令人惊叹的彩虹花田。在这里，你将了解到澳洲人是如何庆祝郁金香节和土耳其文化的起源。



## 第6天 墨尔本

早餐 / - / -

### 墨尔本自由活动

墨尔本有无数活动等待着您去探险。今天，您将自行规划您的一天。若有需要协助预订任何活动，不妨提前通知我们为您服务。

## 第7天 墨尔本 / 返回家园

早餐 / 午餐 / 晚餐

### 发掘墨尔本

在充满艺术气息的联邦广场漫步，欣赏辉煌的弗林德斯车站后前往出境率最高的一布莱顿海滩。接着，进入位于市中心并为南半球最高观景台的墨尔本观景台，360°鸟瞰墨尔本全景。

参观建于1867年的南墨尔本市场（仅于星期三、星期五、星期六和星期日开放），在这里有出售各自新鲜农产品、美食、服饰和纪念品。享用晚餐后，前往机场乘搭深夜航班返回家园。

## 第8天 抵达家园

带着甜蜜回忆抵达家园。







Tesselaar Tulip Festival



Penguin Parade Plus (Premium viewing area)



Puffing Billy Steam Train



Brighton Beach

### HIGHLIGHTS 行程亮点

- Werribee Open Range Zoo
- Great Ocean Road
- Arthurs Seat Eagle
- Peninsula Hot Springs
- Puffing Billy Steam Train
- Penguin Parade Plus
- Melbourne Skydeck
- 威勒比开放式动物园
- 大洋路
- 亚瑟王座鹰
- 半岛温泉
- 普芬比利蒸汽小火车
- 企鹅归巢巡游队伍观景台
- 墨尔本观景台

Note: All entrance tickets of the attractions listed above are included.

注释: 以上所有景点已包含入门票

### MEAL PLAN 餐饮安排

- Aussie BBQ, Mornington Peninsula
- Lunch at Olinda Tea House, Dandedong
- Lobster Menu, Phillip Island
- German Meal, Melbourne

Note: Specific restaurants mentioned will be replaced, if closed for private functions.

- 澳式BBQ, 摩林顿半岛
- 午餐于杜鹃山庄
- 龙虾餐, 菲利普岛
- 德国餐, 墨尔本

注释: 如以上特定餐馆因私人活动关闭将以其他餐馆替代

Number of Meals:  
Lunch - 5  
Dinner - 6

餐饮数量:  
午餐 - 5  
晚餐 - 6

### ACCOMMODATIONS 住宿

STAY 留宿	LOCATION 地点	HOTEL 酒店	RATED 等级
2Nights 2晚	Great Ocean Road 大洋路	Great Ocean Road Resort 大洋路度假村	4* or similar 4* 或同级
3Nights 3晚	Melbourne 墨尔本	Rendezvous Hotel 汇合酒店	4* or similar 4* 或同级

\*Premium tourist class hotels, majority with free Wi-Fi (at least at the lobby).

\*Daily hot breakfast served in all hotels.

#### Travel Essentials:

Passport & Visas - Each tour member is responsible to ensure their passport is valid for at least six (6) months from the return date of the trip and all necessary visas and permits have been acquired.

Travel Insurance - It's essential that you take out a comprehensive travel insurance before travel.

#### Terms & Conditions:

1. Itineraries, meals, hotels and transportation are subject to change without prior notice.
  2. AVSB reserves the right to make changes to or cancel the itinerary at any time due to unforeseen circumstances, especially during peak periods or in the event of a force majeure.
  3. AVSB is not responsible for omissions, printing and/or presentation errors in brochures or in any media where such information may be presented; AVSB reserves the right to make corrections as required.
  4. Every person participating in AVSB's tours shall travel at his/her own risk. AVSB shall not be held liable to any person for additional expenses that may be incurred due to delays or changes in any transport services, sickness, weather, strikes, war or other causes.
  5. For other terms & conditions, refer overleaf of invoice or visit <https://www.applevacations.my/web/terms.php>
  6. All pictures shown are for illustration purpose only.
- Note: AVSB refers to Apple Vacations Sdn. Bhd.

#### 旅行必备:

护照或签证 - 团员有责任确保护照有效期需至少6个月(从返程日期算起), 并且取得必要的签证和准证。

旅游保险 - 出发前, 建议您购买全面的旅游保险。

#### 条款:

1. 行程、膳食、酒店住宿和交通可能会有所更动, 恕不另行通知。
2. 若出现无法预测的特殊情况, 特别是在旅游旺季期间, 苹果旅游将保留更改或取消行程的权利。
3. 若苹果旅游的宣传手册或任何传播媒介, 出现任何形式的印刷失误或遗漏, 本公司一概不负责, 并且保留更正的权利。
4. 每位参与苹果旅游团的成员, 必须为自身安全或行为负责。若出现无法预测的特殊情况 (例如: 交通延误/取消、天气、疾病、示威、战争等等), 因而引发额外支出的问题, 苹果旅游一概不负责, 旅客需自行负责额外的费用。
5. 详情条款, 请参阅单据背页或浏览 <https://www.applevacations.my/web/terms.php>
6. 以上图片仅供参考, 请以实物为准。

#### 欧美团 - 附加条款:

1. 所有行程以英文讲解为主。若有需要, 将提供简单的中文或粤语翻译。
2. 三人房-房内第三名住客的床褥, 将以折叠式为准。(仅限于欧洲及其他国家行程)
3. 三人房均以两张双人床为准, 恕不添加折叠式床褥。(仅限于美国行程, 唯夏威夷除外)
4. 三人房均以折叠式床褥为准, 仅供两位成人及一位小孩 (十二岁以下)。若三位成人入住, 则须订购两间客房并填补差价。(仅限于全南非洲行程, 唯肯亚与摩洛哥除外)

For Agent Use Only:

Updated Date: MAR 2023